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Ordinær Generalforsamling GRF Møllemosen 28/4-2025 

Aftenen startede med et overdådigt tapas bord med flere importerede 
specialiteter fra Italien og Spanien. Derfor åbnede generalforsamlingen i 
højt humør blandt de 18 fremmødte.

1) Valg af dirigent og referent
Lars Engsbro blev valgt som dirigent og Richardt Lisbygd som referent

Lars konstaterede, at Generalforsamlingen var lovligt indkaldt og 
forsamlingen kvitterede herfor ved applaus

2) Bestyrelsens beretning
Formanden tog ordet og gav en beretning, der dækkede over emner 
som;

• Havevandring 2024 med solsikke måling som højdepunkt, 
arrangementet gentages i år, følg med på Facebook siden

• Trafiksikkerhed: Bestyrelsen har henvendt sig til kommunen, men 
de er ikke vendt tilbage. Bestyrelsen er fortalere for indsnævringer 
og det var der også tilslutning for i salen. Der var en lystig snak om 
emnet – også omkring højre-vigepligten der sjældent bliver 
overholdt, fy fy!

• Hjemmeside: Formanden har opdateret hjemmesiden, der 
midlertidigt er hostet på en af hans virksomheds servere, hvorved 
foreningen sparer 1.000 kroner årligt. Der er blevet tilføjet SSL 
certifikater og HTTPS kryptering som gør siden mere relevant og 
højere prioriteret i diverse søgemaskiner

• Fjernvarme: Rulles ud i 2026-2029 og kræver som udgangspunkt 
50% tilslutning. Bestyrelsen følger med og orienterer

• Fastelavn: Endnu engang var arrangementet en succes med stor 
tilslutning - det forventes naturligvis gentaget i 2026

• Telt: Sagaen om teltet er endelig slut og teltet er sendt videre til en 
værdig trængende. De sidste gasflasker og resterende tilbehør er 
rundhåndet blevet givet væk
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3) Forelæggelse af revideret regnskab og godkendelse
Kassereren gennemgik regnskabet, der i det store hele lignende 
regnskabet for året før. For de fleste poster er der ikke nævneværdige 
alternativer.

Allerede på dette tidspunkt opfordrede kassereren til flere aktiviteter i 
foreningen, da der er er rigeligt plads til det i budgettet.

Regnskabet blev godkendt af forsamlingen.

4) Fastlæggelse af kontingent og godkendelse af budget
Bestyrelsens forslag på 150 kroner pr. parcel blev godkendt ved applaus

5) Indkomne forslag
A) Ingen forslag fra medlemmerne

B) Bestyrelsen har følgende forslag
• Oprettelse af teltlaug: Bestyrelsen opfordrede til, at frivillige melder 

sig. I givet fald vil bestyrelsen gerne støtte økonomisk. Der var ikke 
umiddelbart tilslutning til dette. Herefter blev det diskuteret om det 
kunne være en mulighed, at Grundejerforeningen kunne støtte 
økonomisk ved leje at telt til fælles arrangementer. Der var ikke 
nogen klar konklusion på dette, så den nye bestyrelse kan tage 
punktet op igen

• Flere fælles arrangementer: Bestyrelsen opfordrede til flere fælles 
arrangementer forankret hos medlemmerne. 

o Havevandring med Solsikke konkurrence 2025 bliver den 
24/8

o Mulighed for genindførelse af Sankt Hans blev diskuteret. 
Der var et spørgsmål fra salen om hvorfor arrangementet 
ikke længere afholdes, her blev nævnt tørke, regn og 
bidraget til bålet som har været af mildest talt svingende 
kvalitet med flere ting, der slet ikke egner sig til et bål

o Formanden havde printet en analog seddel, hvor 
forsamlingen fik mulighed for at skrive sig på, hvis man vil 
støtte eller stå for et eller flere arrangementer
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Der blev opfordret til forslag fra salen og her blev nævnt:
• Havevandring, stor tilslutning og dato er på plads for 2025
• Fællessang, sporadisk interesse
• Naturvandring, stor interesse
• Skov vandring, stor interesse
• Mageløse, sporadisk interesse
• Besøg hos Vest Forbrændingen, stor interesse
• Besøg på rensningsanlægget, sporadisk interesse
• Fra forsamlingen var der et medlem der gerne ville lave en 

oversigt over børn og deres aldre i forhold til at finde gode 
arrangementer der rammer målgruppen

Vejfester blev herefter livligt drøftet og 3. stikvej holder faktisk fest her i 
foråret – dog uden telt !

6) +7) Valg af bestyrelsesmedlemmer og revisor
Bestyrelsen skal jf. vedtægterne bestå af 4-6 medlemmer inklusive 
formanden og minimum en suppleant

Daniel, Stine og Janus var ikke på valgt og udgør dermed formand og to 
medlemmer. Sarah Zidan og Andreas Rangholm blev valgt som nye 
medlemmer. Morten Broustbo blev opgraderet fra suppleant til medlem 
af bestyrelsen. Søren Poulsen blev valgt som suppleant. Preben 
Bertelsen blev valgt som ny revisor og Steen Laursen fortsætter som 
revisor suppleant.

Bestyrelsen og revisionen består dermed af:
• Formand: Daniel F. Haaland
• Kasserer: Andreas Rangholm
• Medlemmer af bestyrelsen: Stine Keinicke, Janus Kaufmann, 

Sarah Zidan og Morten Broustbo
• Suppleant: Søren Poulsen
• Revisor og revisor suppleant: Preben Bertelsen og Steen Laursen
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